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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 1 aprilie 2024, ora 11 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

28.03.2024 a domnului preşedinte Florin Melciu. 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - prezent 

4. NICOLAIE GEORGE – prezent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA – prezent 

6. COVACI FLORIN – prezent 

7. MILEA DAN – prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – prezent 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE - prezent 

10. STOICA IOANA – prezent 

11. CALENŢARU NASI - prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - prezent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
3. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Guvernul României de 

emitere a unei hotărâri privind transmiterea definitivă, cu titlu gratuit, a 

„Drumului D68-FE004 – 0,572 km, tronson cuprins între borna 38 și borna 

58 Pădurea Băneasa”, identificat cu nr. cadastral 276707, și a „Drumului 

D68-FE004, tronson cuprins între borna 58 și borna 40, Pădurea 

Băneasa”, identificat cu nr. cadastral 276985, din domeniul public al 

statului și din administrarea Regiei Naționale a Pădurilor – Romsilva – 

Direcția Silvică Ilfov în domeniul public al Municipiului București și în 

administrarea Consiliului General al Municipiului București, cu scopul 
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întreținerii și reabilitării acestora, respectiv în vederea deschiderii 

circulației pe drumurile forestiere și asigurării unui acces temporar, pentru 

o perioadă de 5 ani, la imobilele cuprinse între Aleea Teișani și Drumul 

Pădurea Pustnicu 

31. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 

548/10.10.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 

"Achiziționarea de vehicule nepoluante pentru transportul public 

metropolitan București–llfov – microbuze electrice" în cadrul apelului de 

proiecte PNRR/2022/C10 și a cheltuielilor aferente proiectului 

32. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov a 

adăposturilor modulare ce fac obiectul acordului – cadru nr. 

205/30.03.2020 și al contractului subsecvent de achiziție publică de 

produse ”Elemente constructive pentru mobilier urban, respectiv 

adăposturi modulare pentru stații de troleibuz și stații de autobuz” 

33. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 

C.G.M.B. nr. 184/29.05.2023 privind împuternicirea expresă a Asociației 

de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov, 

de a emite licențele de traseu pentru Linia Turistică ”Bucharest City Tour” 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în 

administrarea Administrației Străzilor București a unor obiecte care fac 

parte din obiectivul de investiții "Reabilitare Sistem rutier și linii de tramvai 

pe Șos. Pantelimon și Șos. Iancului" 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Bună ziua. 

 

Asistent comisie 

Cvorumul este de 10 consilieri din 13. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Da, putem începe. 
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Vă rog frumos să citiți ordinea de zi și să o supunem la vot 

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Guvernul României de 

emitere a unei hotărâri privind transmiterea definitivă, cu titlu gratuit, a 

„Drumului D68-FE004 – 0,572 km, tronson cuprins între borna 38 și borna 

58 Pădurea Băneasa”, identificat cu nr. cadastral 276707, și a „Drumului 

D68-FE004, tronson cuprins între borna 58 și borna 40, Pădurea 

Băneasa”, identificat cu nr. cadastral 276985, din domeniul public al 

statului și din administrarea Regiei Naționale a Pădurilor – Romsilva – 

Direcția Silvică Ilfov în domeniul public al Municipiului București și în 

administrarea Consiliului General al Municipiului București, cu scopul 

întreținerii și reabilitării acestora, respectiv în vederea deschiderii 

circulației pe drumurile forestiere și asigurării unui acces temporar, pentru 

o perioadă de 5 ani, la imobilele cuprinse între Aleea Teișani și Drumul 

Pădurea Pustnicu 

31. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 

548/10.10.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 

"Achiziționarea de vehicule nepoluante pentru transportul public 

metropolitan București–llfov – microbuze electrice" în cadrul apelului de 

proiecte PNRR/2022/C10 și a cheltuielilor aferente proiectului 

32. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov a 

adăposturilor modulare ce fac obiectul acordului – cadru nr. 

205/30.03.2020 și al contractului subsecvent de achiziție publică de 

produse ”Elemente constructive pentru mobilier urban, respectiv 

adăposturi modulare pentru stații de troleibuz și stații de autobuz” 

33. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 

C.G.M.B. nr. 184/29.05.2023 privind împuternicirea expresă a Asociației 

de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov, 

de a emite licențele de traseu pentru Linia Turistică ”Bucharest City Tour” 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în 

administrarea Administrației Străzilor București a unor obiecte care fac 

parte din obiectivul de investiții "Reabilitare Sistem rutier și linii de tramvai 

pe Șos. Pantelimon și Șos. Iancului" 
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 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos DATJ-ului pentru ordinea de zi. 

Supun la vot ordinea de zi, iar după aceea să intrăm pe fiecare 

punct în parte. Mulțumesc. Vă rog frumos, dacă nu sunt întrebări, supuneți 

la vot. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

 

Domnul consilier Covaci Florin 

Domnule preşedinte, eu nu voi vota această ordine de zi și nici 

primul punct de pe ordinea de zi.  

Mulţumesc. 

 

Domnul consilier Hazarian Constantin 

Hazarian „pentru”. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Melciu Florin, „petru”. 

 

Domnul consilier Calenţaru Nasi 

Calenţaru „pentru”. 

 

Asistent comisie 

Sunt 9 voturi pentru, 0 abțineri, 0 voturi împotrivă pentru 

ordinea de zi. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  
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Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Guvernul 

României de emitere a unei hotărâri privind transmiterea definitivă, 

cu titlu gratuit, a „Drumului D68-FE004 – 0,572 km, tronson cuprins 

între borna 38 și borna 58 Pădurea Băneasa”, identificat cu nr. 

cadastral 276707, și a „Drumului D68-FE004, tronson cuprins între 

borna 58 și borna 40, Pădurea Băneasa”, identificat cu nr. cadastral 

276985, din domeniul public al statului și din administrarea Regiei 

Naționale a Pădurilor – Romsilva – Direcția Silvică Ilfov în domeniul 

public al Municipiului București și în administrarea Consiliului 

General al Municipiului București, cu scopul întreținerii și reabilitării 

acestora, respectiv în vederea deschiderii circulației pe drumurile 

forestiere și asigurării unui acces temporar, pentru o perioadă de 5 

ani, la imobilele cuprinse între Aleea Teișani și Drumul Pădurea 

Pustnicu. 

Referat de aprobare al consilierilor generali Cosmin Victor 

Smighelschi, Nicorel Nicorescu, Roxana Cantea, Gabriel Rău, Andrei 

Rigu, Ştefan Stofor, Ionuţ Arunxandei, Anamaria Gram şi Sandală 

Hristudor, din cadrul Consiliului General al Municipiului București și raport 

de specialitate al Direcției Patrimoniu, Direcției Juridic și Direcției 

Transporturi. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  

Îl rog pe domnul Tărtăcuță să ne spună câteva cuvinte și dacă avem 

și pe cineva de la Patrimoniu. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Bună ziua, domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri 

generali. Din nou, Direcţia Transporturi ca şi consemnatar se află în faţa 

Dvs. … alte comisii. Noi sutem cei care spunem dacă … propus … 

oportunitate de către altcineva, unde întruneşte standardele … Aşa cum 

… am consemnat şi raportul … 4 ani sau variantă definitivă, aceste 
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aspecte, în opinia mea, neprivind atribuţiile Direcţiei Transporturi, noi ne-

am manifestat disponibilitatea ca şi acum şi din discuţiile pe care le-am 

avut cu iniţiatori, am înţeles că de fapt modificarea fundamentală sau 

modificările fundamentale sunt … şi anume transmiterea definitivă … pe 

o perioadă de 5 ani.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Deci să înţeleg mai pe scurt, că nu v-am auzit foarte bine. A fost 

conexiunea slabă. Deci să înţeleg că acest proiect, faţă de proiectul iniţial, 

influenţează sau nu definiţia lui şi aplicarea lui? 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Din ce am văzut, comparând cu proiectul vechi, atunci era o 

transmitere pe o periodă de 4 ani sau au existat propuneri … transmitere 

definitivă, iar acum proiectul acesta, practic crează sintagma transmitere 

definitivă şi în acelaşi timp … asigurarea accesului temporar … 5 ani, care 

… 4.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Puteţi să fiţi mai explicit, vă rog. … adică sintagma transmiterii 

definitive, dar cu utilizare temporară de 5 ani pentru transport.  

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Domnule consilier, aşa scrie în raportul de specialitate.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Deci zice aşa: în vederea deschiderii circulației pe drumurile 

forestiere și asigurării unui acces temporar pentru o perioadă de cinci ani 

la imobile cuprinse între Aleea Teișani și Drumul Pădurea Pustnicu. 

Acum, spuneți-ne ca să fie foarte clar. Din extrasele de CF reiese că 

e vorba numai de drumul care pleacă din Iancu Nicolae și până face 

stânga spre Romsilva, deci nu e vorba despre fondul acela forestier, linia 

forestieră, corect?  
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Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

… care nu a trecut … şi am înţeles că raportul de specialitate … de 

a judeca dacă sunt 5 ani, definitiv sau parţial. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Deci, deci până la urmă e vorba de doar de circulație dinspre grădina 

zoologică până pe la mijlocul pădurii, atât. Dus-întors, da? 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Păi nu cred că e așa.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Păi, dar nu avem. Deci bucata aia de fond forestier nici măcar nu e 

cadastrat. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Păi discuţia … spunea practic același lucru.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

O.K. O să o întreb pe doamna Perşunaru problema asta. 

Aș vrea să discutăm un pic pe partea tehnică, că mie mi-e neclar. 

Cum adică va fi deschis circulației publice? Tehnic cum se va face chestia 

asta? Adică dacă azi guvernul ni-l dă, putem să mergem să trecem pe 

acolo cu mașina, cu autobuzul, cu betoniera, cu tot?  

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Nu, … de către Administraţia … circulaţiei, conform normativelor. 
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Domnul consilier Milea Dan 

Conform normativelor. Deci trebuie proiectat un drum acolo. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Cu siguranţă. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

… se transformă un drum forestier, respectiv o pădure în drum, ne 

puteți spune vă rugăm frumos? Deci cum se poate transforma un drum 

forestier, respectiv o bucățică de pădure care încă nu e prinsă în, dar va fi 

probabil într-o următoarea hotărâre de Consiliu General. Cum poate fi 

transformată într-o stradă? 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Nu ştiu, din ce-mi aduc aminte, … de transformare a acestor. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

O.K. Deci până la urmă, toată chestia asta se pasează către 

Primăria Sectorului 1 sau către Administrația Străzilor să-l facă drum. Deci 

nu înseamnă că de mâine toată lumea circulă pe acolo cu ce vrea și cum 

vrea și pe stânga și pe dreapta și nu? Asta eu încerc să aflu.  

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Nu ştiu dacă s-a amenajat drumul. În principiu la noi, în momentul în 

care … certificat de urbanism … şi intră în comisia de circulaţie, care 

avizează.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Dvs. cunoaşteţi că schimbarea funcţiunii unui teren din orice în 

altceva nu se poate face decât pe baza unei documentaţii de urbanism? 

Respectiv a unui PUZ.  
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Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

… dar cu siguranţă … 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Eu vă aud foarte prost. Puteţi colegii să confirmaţi? 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Da, conexiunea nu este cea mai bună. Pe cealaltă parte, scuzați-mă 

că intervin, acesta este un proiect al colegilor noștri consilieri generali de 

la USR, pus pe ordinea de zi, din ce am înțeles.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Eu am niște probleme tehnice de lămurit, că nu nu nu îmi e foarte 

clar și cred că lumea nu are definită foarte clar …  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Sincer, nici eu nu înţeleg foarte bine proiectul. Ori o putem întreba 

pe doamna Perșunaru să ne lămurim … 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Păi nu, domnul președinte, mă scuzați, stați că n-am terminat 

propoziția.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog. 
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Domnul consilier Milea Dan 

Aici e vorba despre un drum şi domnul director, așa cum s-a auzit, 

o calitate foarte slabă conexiunea, a zis foarte clar, trebuie un certificat de 

urbanism. Ca să fie un certificat de urbanism, pe urmă trebuie să fie o 

autorizație de construire, ca să se dea o autorizație de construire trebuie 

există reglementări urbanistice. 

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Aveți dreptate.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Conform legii, drumurile forestiere nu sunt deschise circulației 

publice. N-ai voie să circuli pe acolo.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Aveți dreptate, dar nu am vrut să punctez faptul că din punctul meu 

de vedere nu este un proiect concludent, dar asta e strict părerea mea 

personală. Eu o să mă abțin la vot la acest proiect pentru că din ce aţi 

spus dumneavoastră, sunt total de acord cu dumneavoastră. Tocmai de 

asta ori vin în ședința de Consiliu General şi ne explică mai bine şi atunci 

înțelegem exact această problemă și-l avem și pe domnul Primar și 

mergem, eu personal merg cu vot de abținere și vedem în ședința 

Consiliului General exact explicațiile, dar sunt perfect de acord cu ce aţi 

spus Dvs. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Dacă îmi permiteţi, nu avem pe niciunul dintre inițiatori? Nu avem pe 

niciunul dintre inițiatori de la USR?  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Domnul Şuhan, este identic, mai puțin perioada pentru care se face 

transferul cu proiectul dumneavoastră. Dumneavoastră ați spus 

permanent, cei care l-au inițiat au zis … 
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Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Cine zice că e? Cine zice?  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Puteţi să ne explicaţi Dvs. Eu zic. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

N-am ce să vă explic la chestia asta pentru că nu sunt eu inițiatorul. 

Eu nu susţin acest proiect. Dar ca să vă scot din din nedumeririle 

dumneavoastră care sunt justificate, sunt şi ale mele de altfel, că n-am 

înțeles mare … din ce a spus domnul Tărtăcuţă, pentru că era legătura 

foarte proastă. Poate e cineva dintre iniţiatori. Eu n-am avut nicio intenţie 

rău voitoare.  

 

 Domnul preşedinte Melciu Florin 

Fiind o problemă care necesită ajutorarea să zicem locuitorilor din 

Sectorul 1, din punctul meu de vedere eu o să dau un vot de abținere, 

vedem în ședința de Consiliu General dacă acest proiect este sustenabil, 

n-am niciun fel de problemă să-l votez pentru, dar vedem în ședința de 

Consiliu General cu rugămintea DATJ-ului să-i cheme și directorul de la 

Patrimoniu și pe domnul Tărtăcuță să avem conexiunea mai bună atunci 

și o să fie și inițiatorii și atunci o să ne lămurim. Dacă vreunul dintre colegii 

noștri va vrea să ia cuvântul, vă rog. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

O întrebare pentru doamna Perşunaru, dacă tot a venit. Ce e cu 

bucățica aceea de pădure, linia forestieră cum i se spune, este cadastrată, 

nu e cadastrată? Ce știți? Eu nu i-am găsit cadastru. 
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Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Despre care suprafaţă vorbim? Suprafața de la numerele cadastrale 

până la cartier la Greenfield? 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Da. Exact. 

 

Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Asta ar trebui să răspundă Primăria Sectorului 1 care a fost 

împuternicită din anul 2017 conform unei hotărâri a Consiliului General 

pentru demararea tuturor pașilor până la stabilirea suprafeței efective, iar 

eu din câte știu sectorul 1 împreună cu Romsilva și cu Ministerul Mediului 

au stabilit deja suprafața de teren, există și o ridicare topografică pe care 

o deține Primăria Sectorului 1 și pe care s-a și luat aviz de la Romsilva în 

jur de 3009 m² pentru trecerea din … 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Puteţi să-mi spuneţi ce lăţime are? 

 

Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Repet, nu nu sunt în nu sunt în posesia planurilor respectivele, au 

fost executate de Primăria Sectorului 1. am făcut deja adresă și solicitări 

pentru a ne pune la dispoziție toate toată documentația întocmită în baza 

împuternicirii Consiliului General pentru suprafața care nu are cadastrare. 

Cealaltă suprafață care, celelalte două suprafețe care fac obiectul 

proiectului de hotărâre care se discută astăzi au cărți funciare și iar 

proprietarul este statul român în administrare Romsilva. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Ce vreau să vă mai întreb, pentru suprafețele care sunt cadastrate 

ați văzut că între suprafețele private și drumurile respective, deci lățimea 

e cam de 6 m a acelui drum. Aici e o încă o discuție ce fel de drum va fi? 
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Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Asta nu vă poate răspunde Direcția Patrimoniu. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Nu, dar eu voiam să vă zic între terenurile astea cadastrate și 

terenurile private care sunt cadastrate mai există o porțiune necadastrată 

și neasumată nereveticată nedeţinută care are o lățime între 1 m și 2 m. 

Ce se va întâmpla cu asta dacă se transferă? Poate Primăria Capitalei să 

facă o rectificare cadastrală astfel încât să integreze în sau rămâne la 

Romsilva și trebuie o altă hotărâre de Consiliu General pentru straiful 

acela care este între cele două? 

 

Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Noi nu putem solicita sau nu am solicitat decât ce este cu carte 

funciară. De ce au rămas aceste ștraifuri, singuri în măsură care poate pot 

să răspundă astăzi este Romsilva. Într-adevăr, ulterior transmiterii, dacă 

vom primi în proprietate cele două suprafețe, putem discuta cu Oficiul de 

cadastru și cu Romsilva că dacă este doar o eroare de cadastru, să putem 

să facem corectarea cărților funciare pentru că știți că potrivit noilor 

reglementări între proprietăți între proprietăți n-ar trebui să existe aceste 

goluri de cadastru, dar abia ulterior transmiterii putem veni cu o rectificare 

a cărții funciare dacă Romsilva din discuțiile pe care le-am avea cu Oficiul 

și cu Romsilva ar reieşi că a fost doar o eroare materială și că din eroare 

acele suprafețe nu au fost înscrise. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Vă dați seama cât de complicat juridic este în momentul în care toată 

această trecere, tot acest transfer va fi fost făcut printr-o Hotărâre de 

Guvern, n-ar trebui făcut înainte?  
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Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Da, dar nu putem … O.K., dar asta nu poate să stabilească 

municipiul București, nu poate să traseze sarcini Ministerului sau 

Romsilva, iar ulterior noi putem merge, noi putem merge ulterior conform 

legii pe acea și să ne încadrăm în acele în acei 5-10% pe diferența de 

cadastru dacă repet acel ștraif nu a fost inclus în Cartea funciară a acelor 

drumuri forestiere dintr-o eroare materială.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Păi e clar o eroare materială. Dar ce facem dacă privatul face cerere 

pentru rectificarea cărții funciare cu 10% și se mută el lângă drum?  

 

Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Asta nu vă poate răspunde decât Oficiul de cadastru și Romsilva la 

data asta. 

 

Domnul consilier Milea Dan 

Eu de aia v-am întrebat pentru că treaba este mult mai complicată 

decât se vede la prima vedere și s-ar putea toată acest demers pe care-l 

facem noi acuma să fie unul inutil în viitor, adică trebuie să, s-ar putea să 

fie nevoie să se întoarcă la punctul zero. 

 

Doamna director executiv Perşunaru Mariana, Direcţia Patrimoniu 

Da, dar aș vrea să precizez și doar atât mai precizez și atât pentru 

că noi nu putem cere, municipiul București nu poate face solicitare 

Guvernului astăzi decât pe ce este intabulat. Noi nu putem să cerem și 

diferența aceea de suprafață. N-avem calitate.  

 

Domnul consilier Milea Dan 

Mulțumesc. 

 

 



15 
 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Dacă nu mai sunt întrebări din partea colegilor noștri, consilieri 

generali, vă rog să supuneți la vot. 

Eu votez „abţinere”. 

 

Domnul consilier Covaci Florin 

Domnule președinte, eu nu voi vota la acest punct.  

 

Domnul consilier Hazarian Constantin 

Hazarian, prezent, nu votez. 

Am nişte îndoieli referitoare la partea tehnică, care le-a exprimat și 

domnul Milea. Mulțumesc. 

 

Domnul consilier Calenţaru Nasi 

„Abţinere”. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Mă scuzați. Tărtăcuță sunt. Ca să se audă mai bine, o să-mi 

permiteţi să mă deloghez și mă loghez din nou pentru că e a treia ședință 

și prima dată când mi se spune că nu se aude ceea ce vorbesc. Deci o să 

dureze câteva secunde până mă conectez.  

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

Cu 1 vot pentru, 8 abţineri şi 1 vot împotrivă, avizul este 

nefavorabil. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. 
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Următorul punct de pe ordinea de zi, vă rog. 

 

Asistent comisie 

31. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.G.M.B. 

nr. 548/10.10.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu 

titlul "Achiziționarea de vehicule nepoluante pentru transportul 

public metropolitan București–llfov – microbuze electrice" în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C10 și a cheltuielilor aferente 

proiectului. 

Raport de specialitate al Direcției Generale Management Proiecte 

cu Finanțare Externă și Direcția Transporturi.  

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  

Am rugămintea la dumneavoastră, câteva cuvinte de la direcțiile de 

specialitate, vă rog. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Esenţa acestui document, … discuţiile … prin PNRR doar 7, 5 cu 2, 

cu modificările cele mai importante … iniţială, prin contractul de finanţare 

semnat cu Ministerul precum şi prin acordul nostru cu Snagovul, era uşor 

neclar … în sensul că practic noi prin procedură cumpărăm 7 microbuze, 

… în acord atât cu Primăria Snagov, cât şi cu Ministerul, … practic şi 

acordul de parteneriat şi … cu Ministerul, astfel încât … noi ca 

municipalitate … cele 7 microbuze … fiecare primeşte banii … şi de 

asemeni, fiecare cofinanţează diferenţa. … acestei situaţii care a durat de 

mai mult timp.  

Mulţumesc. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog să supuneți la vot. 
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Asistent comisie 

Puteți vota. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Melciu Florin, „pentru”. 

 

Domnul consilier Hazarian Constantin 

Hazarian Constantin, „pentru”. 

 

Asistent comisie 

9 voturi pentru, 3 abțineri, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  

Următorul punct de pe ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

32. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția Asociației 

de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – 

Ilfov a adăposturilor modulare ce fac obiectul acordului – cadru nr. 

205/30.03.2020 și al contractului subsecvent de achiziție publică de 

produse ”Elemente constructive pentru mobilier urban, respectiv 

adăposturi modulare pentru stații de troleibuz și stații de autobuz”. 

Raport de specialitate al Direcției Transporturi. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog, câteva cuvinte, domnul Tărtăcuță. 
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Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor – Direcţia Transport 

Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri generali, 

practic acum, prin acest document, se transmit către … şi în final STB-ului 

aceste adăposturi, la fel cum s-a întâmplat şi cu tramvaiele, troleibuzele şi 

autobuzele achiziţionate, noi ca municipalitate, fiind proprietari și pentru a 

le putea exploata, a avea grijă de ele, a le întreține, a le curăța, … trebuie 

să ajungă la operatorul de transport. Acesta este … hotărârii şi o să vă 

mai dau nişte cifre care nu se află în raport pentru că în … sensul că … 

când vorbim să vă spun situaţia la zi. Practic, din cele … refugii, să le zic 

aşa, până la data de 1 aprilie au fost montate 180, vor mai fi 70 în aprilie 

și restul de 58 în mai. Ele sunt distribuite practic pe un listing dat de STB 

şi TPBI pe situații corelate și corectate cu administrațiile de sector şi sunt 

în teritoriul administrativ al capitalei. 

Mulțumesc. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulţumesc frumos, domnul director.  

Dacă cineva dintre colegii noștri consilieri generali au întrebări? 

Dacă nu, vreau să supuneți la vot.  

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Florin Melciu „pentru”. 

 

Domnul consilier Hazarian Constantin 

Hazarian Constantin, „pentru”. 

 

Asistent comisie 

8 voturi pentru, 3 abțineri, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 
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Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  

Următorul punct, vă rog, de pe ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

33. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 

Hotărârii C.G.M.B. nr. 184/29.05.2023 privind împuternicirea expresă 

a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public 

București – Ilfov, de a emite licențele de traseu pentru Linia Turistică 

”Bucharest City Tour”. 

Raport de specialitate al Direcției Transporturi. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Domnul Tărtăcuță și bănuiesc că este și dacă este cumva și domnul 

Ghițulescu, directorul general de la TPBI, dacă nu câteva cuvinte. 

Bănuiesc că sunt, este vorba de repunerea în circulație a autobuzelor 

decapotabile pentru promovarea capitalei și pentru un transport public 

civilizat.  

Mulțumesc frumos. 

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

Bună ziua. Mihai Rădoi, de la TPBI. Prin propunerea cu care venim 

în fața dumneavoastră, vrem să reluăm așa cum spunea domnul 

președinte, să reluăm o experiență pozitivă pe care am avut-o în anii 

precedenți, înființarea, practic reînființarea liniei turistice înseamnă o 

experiență cât mai completă și cât mai plăcută pe care dorim să o oferim 

turiștilor care vin să ne viziteze capitala, o să … prin traseul pe care 

deocamdată ni-l propunem, o să plecăm din Piața Presei Libere și urmând 

bulevardul Regele Mihai, Kiseleff, Calea Victoriei, Palatul Parlamentului, o 

să ajungem la Piața Unirii, unde ne vom întoarce pe Bulevardul Brătianu, 

Lascăr Catargiu, Bulevardul Aviatorilor și înapoi la Piața Presei. Gândim 

un număr de circa 14 stații, toate poziționate în apropierea locurilor de, 



20 
 

obiectivelor turistice de interes, e vorba de Muzeu Satului, Arcul de Triumf, 

Muzeul Antipa, Biserica Crețulescu și desigur Ateneul Român, Muzeul 

Național de Istorie, Palatul Parlamentului, Mitropolial, Muzeul Municipiului 

București, Muzeul Literaturii și desigur multe alte obiective în apropierea 

lor. În anii precedenți, am circulat cu patru vehicule la un interval de 

succedare de circa 20 de minute, anul acesta vom stabili împreună cu 

operatorul modul în care vom vom circula. Pentru toate aceste motive, 

venim cu propunerea de a aproba această inițiativă comună a noastră. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. 

Dacă colegii noștri, consilieri generali nu au întrebări, vă rog să 

supuneți…  

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Domn președinte, mă scuzați, am eu o întrebare. Câte astfel de 

autobuze vor circula? Că n-am înţeles exact.  

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

În anii, făcteam precizarea mai devreme că în anii precedenţi am 

circulat cu 4 autobuze. Practic, operatorul în momentul de față pune la 

dispoziție 6 autobuze, exact numărul de vehicule care va … pe traseu. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Asta înseamnă suplimentare cu încă 2. Să înțeleg. Şi bănuiesc că și 

intermitența frecvenței în care circulă este mai mică sau se mai pune încă 

un traseu în plus?  

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

Da, urmează să să definitivăm în în perioada următoare și acest 

aspect.  
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Domnul consilier Nicolaie George 

Mulțumesc frumos.  

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Aţi fi putut să veniţi, domnul director, cu aspectele definitivate? Asta 

e o chestiune, observație. 2: o întrebare. Ce tarif ați stabilit? 

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

Tariful va fi stabilit de către operator în organele statutare. Se va lua 

… 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Cine e operatorul?  

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

STB-ul. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Deci dumneavoastră veniți la noi doar să vă dăm voie să eliberați 

licență de traseu. 

 

Domnul Rădoi Mihai, Departamentul Planificare, TPBI 

Așa este.  

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Se deblochează acel ping pong între Direcția Transporturi și TPBI 

pentru a le pune în funcțiune, urmând ca în C.A. bănuiesc în C.A.-ul de la 

STB sau în A.G.A. să se stabilească acel tarif și că aici o să rog DATJ-ul 

după aceea se înștiințeze toți membrii comisiei de transport.  
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Mulțumesc. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Eu constat că cam mult formalism și de aceea cel puțin deocamdată 

eu să mă abțin la acest proiect. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog să supunem la vot.  

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Melciu Florin „pentru”. 

 

Domnul consilier Hazarian Constantin 

Hazarian „pentru”. 

 

Asistent comisie 

7 voturi pentru, 4 abțineri, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. 

Următorul punct de pe ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în 

administrarea Administrației Străzilor București a unor obiecte care 
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fac parte din obiectivul de investiții "Reabilitare Sistem rutier și linii 

de tramvai pe Șos. Pantelimon și Șos. Iancului". 

Raport de specialitate Direcția Transporturi, Direcția Generală 

Investiții și Direcția Patrimoniu. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

De la Investiții avem pe cineva?  

 

Asistent comisie 

Domnul director general a spus că trimite în sală, acum câteva 

minute a spus că vine cineva sala de ședință să prezinte, dar încă nu a 

ajuns.  

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Am înțeles. Câteva cuvinte de la Direcția Transporturi, dar cu 

rugămintea să fie prezent şi cel de la Investiții. Dacă nu este, înseamnă 

că nu-i interesează acest proiect. Deci…  

Vă rog, domnul Şuhan. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae  

Iertați-mă, dar domnii directori generali, parcă așa stabilirăm, să se 

prezinte în fața Consiliului General … Doar dacă sunt în concediu medical 

sau concediu de odihnă, O.K., nu vin, că altfel mi se pare absolut stupid. 

 

Asistent comisie 

Domnul consilier, acum a venit cineva de la Direcția Investiții. Este 

în sală.  

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae  

E în regulă. Unde e domnul director general? E în concediu de 

odihnă? E în concediu medical?  
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Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Bună ziua. 

Lorena Bardan, șef serviciu la Direcția Investiții. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae  

Sărut mâna, stimată doamnă. 

Domnul director general este în concediu medical sau concediu de 

odihnă?  

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Nu este în primărie.  

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae  

Am înţeles. Atunci votul meu este împotrivă sau abţinere. 

Mulțumesc. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog, doamnă să ne spuneți câteva cuvinte, dar cum am stabilit în 

ședințe, rugămintea fost ca directorii să fie prezenți.  

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Am înțeles. O să-i comunic domnului director. 
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Domnul preşedinte Melciu Florin 

Dacă dorește să-i trecem proiectele. Dacă nu dorește, nu e niciun 

fel de problemă. Spuneți-ne câteva cuvinte, vă rog, despre acest proiect. 

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Da. Proiectul pe care îl înaintăm spre aprobare către Consiliul 

General se referă la obiectivul de investiții reabilitare sistem rutier și linii 

de tramvai pe Șoseaua Pantelimon și Șoseaua Iancului. Proiectul acesta 

a fost derulat în 2012 și după ce s-a finalizat și Park and Ride-ul, s-a făcut 

recepția la acest obiectiv, s-a făcut recepția pe tot obiectivul. Obiectivul va 

avea conform autorizației de construire și realizarea unui Park and Ride. 

După realizarea recepției la terminarea lucrărilor, este necesar să 

transmitem către Administrația Străzilor drumul și automatizarea și 

semaforizarea în vederea întreținerii și administrării funcționalității în 

condiții de siguranță pentru cele două artere. Conform conform procesului 

verbal de recepție la terminarea lucrărilor, valoarea drumului și inclusiv 

automatizări și semaforizare s-a ridicat la 85 de milioane 7483 RON. 

Ulterior… 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Scuzaţi-mă. Să înţeleg că este o procedură … transmite către 

Administrația Străzilor?  

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Da, da. Treb uie să dăm în administrare, sigur. Pentru că ei vor face 

de acum înainte administrarea acestei artere. Partea de … 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Şi acesta este terminat. 
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Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Da. Are recepția la terminarea lucrărilor. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

O.K. Rugămintea, domnul Şuhan are dreptate, rugămintea fiind doar 

o procedură de dare în folosință și de transmitere către altă administrație, 

rugămintea e ca data viitoare domnul director, care este foarte ocupat, să 

ne facă plăcerea să fie prezent că am văzut că sunt foarte multe proiecte 

cu cântec făcute de dânsul și suntem foarte curioşi să-i mai punem câteva 

întrebări și rugămintea că data viitoare să fie prezent altfel să știți că nu 

mai punem pe ordinea de zi sau pleacă cu aviz negativ.  

Mulțumesc frumos. 

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Şi eu mulțumesc. O să-i comunic. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Dacă nu mai sunt întrebări, cu rugăminte la dumneavoastră că este 

doar o trecere din, este strict o problemă de procedură, vă rog să-l 

supunem la vot.  

 

Domnul Director General Bârgău Marian, Administraţia Străzilor 

Bucureşti 

Domnul președinte, dacă îmi permiteți, îmi cer scuze de deranj. 

Marian Bârgău, de la Administrația Străzilor, c-am fost și eu invitat la 

comisie. Trebuie să … 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulţumim frumos, domnul director. Câteva cuvinte.  
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Domnul Director General Bârgău Marian, Administraţia Străzilor 

Bucureşti 

Trebuie să menționăm că acest proiect nu are recepția finală. Are 

doar recepția la terminarea lucrărilor. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Foarte important. Mulțumesc frumos, domnul director. 

 

Domnul Director General Bârgău Marian, Administraţia Străzilor 

Bucureşti 

Plus că în în acest proiect este trecut doar drum carosabil. Voiam să 

întreb și pe partea de trotuare dacă sunt menționate semafoare, acestea 

sunt într-adevăr partea de automatizări semaforizări, iar la punctul 4 scrie 

că se predă. Nu este menționat de cine se predă. Ar fi bine în hotărâre să 

menţionăm cine predă acest lucru.  

Vă mulțumesc. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos, domnul Bârgău. Atunci datele problemei se 

schimbă în totalitate. Deci nu este o recepție finală. Da? 

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Nu, nu, am și spus că este recepție la terminarea lucrărilor și după 

ce se face recepția la terminarea lucrărilor, trebuie dată în administrare, 

nu după recepţia finală. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Fiind neclară formularea, votul meu este abținere. Reveniți cu 

proiectul data viitoare și rugați-l pe domnul director să se prezinte 

personal. 

Vă rog, domnul Şuhan. 
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Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Foarte scurt. După cum putem constata cu toții de la un timp 

încoace, de fapt de mult timp, nu de la un timp, direcțiile vin la noi cu 

propuneri de hotărâre ca și cum, nu știu cum să vă spun eu, într-o manieră 

foarte formală așa, ca și cum noi am fi obligați să votăm, ar trebui neapărat 

să le facem pe plac, iată acuma cele două direcții, cele două entități din 

subordinea primăriei nu au vorbit înainte între ele, domnul de la 

Administrația Străzilor spune că nu e recepția finală făcută, nu știe dacă a 

… 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulţumim că ne-a atras atenţia. 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Exact. Absolut, dar în același timp … nu vorbesc între ei și nu știu 

am așa o vagă senzație că ne tratează ca pe… 

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Îmi cer scuze… 

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Nu, nu Dvs. doamnă. Nu vă vizez deloc. Vorbesc în general. 

Raporturile pe care le au entitățile din subordinea primăriei cu noi sunt 

așa, la unii foarte formal și câteodată un complex de superioritate. 

 

Doamna Bardan Lorena Mihaela, Şef Serviciu Planificare Lucrări, 

Direcţia Investiţii 

Administrarea drumului trebuie făcută chiar dacă s-a făcut doar 

recepția la terminare pentru că executantul este obligat să rezolve 
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problemele de structură de tot ce este făcut din vina lui, dar administrarea 

trebuie făcută de cineva.  

 

Domnul consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Dacă îmi permiteți, probabil că dumneavoastră aveți dreptate, însă 

treburile astea nu trebuie să le discutați cu noi ci să le discutați cu 

Administrația Străzilor și să ajungeți la un numitor comun și pe urmă să 

veniți la noi să vă aprobăm ceea ce intenționaţi să faceţi. Mie aşa mi se 

pare firesc. E o diferenţă de opinie.  

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Şi pe cealaltă parte, evident că și o administrație nu poate să preia 

un cartof fierbinte atâta timp cât sunt multe neconformități în bănuiesc că 

oricum această lucrare a fost făcută de o firmă privată nefiind recepția 

finală înseamnă că sunt multe lucruri de clarificat, așa exista și acea 

recepție finală. 

Mulţumesc frumos. 

Votul meu este abținere pe acest punct de pe ordinea de zi și 

supuneți-l la vot. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

George Nicolaie sunt. Votul meu este „abținere”. 

 

Asistent comisie 

3 voturi pentru, 7 abțineri, 0 voturi împotrivă. Aviz nefavorabil. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Ştiu că este ultimul punct de pe ordinea de zi. Mai este ceva? 



30 
 

 

Asistent comisie 

Da, domnul președinte, acestea au fost punctele. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos tuturor colegilor noștri consilieri generali și ne 

vedem mâine la ședința Consiliului General. Mulțumesc  

O zi bună vă doresc.  

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 12. 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicația integrată Slido 
precum şi pe baza votului exprimat verbal de către consilierii generali care 
nu au putut vota în modalitatea menționată mai sus. 
 
 
       PREȘEDINTE                                                               SECRETAR 
    MELCIU FLORIN             RĂU GABRIEL 
 

 


